
Uchwała Nr XVI/120/2025 

Rady Miejskiej w Mordach 

z dnia 30 czerwca 2025 r. 

 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu  

 

Na podstawie art. 10 ust. 2, art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) w związku z art. 216 ust. 2 pkt 5 i art. 220 ust. 1 i 2 ustawy 

z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 1530 ze zm.) Rada 

Miejska w Mordach uchwala co następuje: 

§ 1 

Postanawia się udzielić pomocy rzeczowej o wartości 130 000,00 zł. (słownie: sto trzydzieści 

tysięcy złotych) Województwu Mazowieckiemu w postaci wykonania i przekazania 

dokumentacji technicznej pn.: „Wykonanie dokumentacji technicznej – koncepcja 

i dokumentacja projektowa budowy ciągu pieszo-rowerowego biegnącego wzdłuż drogi 

wojewódzkiej nr 698 – etap 1 (od granicy z Gminą Siedlce do m. Pieńki)”. 

§ 2 

Szczegółowe warunki udzielenia pomocy rzeczowej, o której mowa w § 1 zostaną określone  

w umowie zawartej pomiędzy Województwem Mazowieckim, a Miastem i Gminą Mordy. 

§ 3 

Wykonanie Uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Mordy. 

§ 4 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 

 

 

   Przewodnicząca Rady Miejskiej  

/-/ Katarzyna Magdalena Gizińska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uzasadnienie 

Zgodnie z art. 10 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. 

poz. 1465 ze zm.) udzielenie pomocy finansowej może być realizowane w drodze 

współdziałania między jednostkami samorządu terytorialnego. 

Miasto i Gmina Mordy zwróciło się do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich pismem 

nr IN.7226.19.2025.KRR z dnia 15.05.2025 r. o wydanie warunków technicznych i zakresu 

niezbędnych danych stanowiących podstawę do projektowania i budowy kontynuacji ciągu 

pieszo- rowerowego biegnącego wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 698. 

Głównym zamierzeniem w/w zadania jest podniesienie standardu drogi w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa użytkownikom. W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  

/-/ Katarzyna Magdalena Gizińska 
 


